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PREDLOG ZAPISNIKA 
OBČINSKI SVET 
Stari trg 29 
Slovenske Konjice 
 
Št.: 032-0023/2020-2 (150) 
Datum: 30. 12. 2020 
 

ZAPISNIK 
 
15. seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice, ki je bila dne 22.12. 2020 v Domu 
kulture Loče z začetkom ob 18. uri. 
 
Sejo je sklical in vodil župan Darko Ratajc. 
 
Na začetku je bilo navzočih 20 članov občinskega sveta, in sicer: 
Bojan Podkrajšek, Irena Vozlic Stjepčević, Nadja Punčuh, Snežana Brumec, Ivo Furman, 
Jožef Satler, Peter Koren, dr. Jernej Štromajer, Monika Iršič, Suzana Kračun, Andrej 
Gumzej, Primož Poklič, Slavko Hren, Dejan Verhovšek, Nežika Pavlič Brečko, Breda Konec, 
Gorazd Polanec, Milena Poklič Brečko, Peter Štefanič, mag. Jure Levart. Ob 18.30 se je seje 
udeležil Drago Ratajc. 
 
Odsotnost opravičila: Nina Levart in Boris Škrinjar. 
 
Navzoči javni uslužbenci občinske uprave: Breda Obrez Preskar, direktorica občinske 
uprave, Nataša Fabjan, vodja oddelka za javne finance ter Mojca Repnik, vodja urada 
župana. Seje se je udeležil tudi Janko Čakš, predsednik KS Loče. 
 
Navzoči predstavniki medijev: Novice in Radio Rogla ter Mediacoop (Skala TV). 
 
Snežana Brumec je podala vprašanje o vsebini njene razprave, ki ni bila zapisana v 
zapisniku. Župan je pojasnil, da se vsebina razprave podrobneje v zapisnik ne zapisuje. 
Sprejet je bil SKLEP (20 navz., 20 za) 
Sprejme se zapisnik 14. seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice z dne 
24. 9. 2020. 
 
Sprejet je bil dnevni red SKLEP (20 navz., 20 za) 
Sprejme se predlagani dnevni red: 
 

1. Predlog Odloka o proračunu Občine Slovenske Konjice za leto 2021 (druga obravnava) 
2. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o postopku in merilih za 

sofinanciranje letnega programa športa v občini Slovenske Konjice (druga obravnava) 
3. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o enkratni denarni pomoči 

za novorojence v Občini Slovenske Konjice  
4. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju 

razvoja kmetijstva in podeželja v občini Slovenske Konjice za programsko obdobje 2015 
– 2020 

5. Vprašanja in pobude 
 

 



 2

K1 
Predlog Odloka o Proračunu Občine Slovenske Konjice za leto 2021 v drugi obravnavi je 
predstavila Nataša Fabjan, vodja oddelka za javne finance. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k proračunu. 
Predsednica Statutarno-pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogu odloka. 
Župan Darko Ratajc je pojasnil, da je k predlogu proračuna Snežana Brumec vložila 
amandma, ki so ga svetniki tudi prejeli. Predlagateljica je vloženi amandma tudi predstavila. 
Amandma se nanaša na odprtje nove proračunske postavke Investicija v izgradnjo novih 
transportnih cevovodov z namenom zamenjave azbestno cementnih cevi, ki jih je po približni 
oceni v uporabi okoli 10,5 kilometrov. 
Župan Darko Ratajc je pojasnil, da so do sedaj opravljene analize pitne vode JKP, d.o.o., 
pokazale, da pijemo čisto pitno vodo; je pa predlagana investicija predvidena za novo 
finančno perspektivo.  
V letošnjem letu pa je Služba vlade za razvoj in evropsko kohezijsko politiko občini odobrila 
sofinanciranje Projekta »Odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju Dravinje – Občina 
Slovenske Konjice«. Glavni cilj projekta je zmanjšanje emisij v vode z izgradnjo infrastrukture 
za odvajanje in čiščenje komunalnih odpadnih voda. Za nekaj manj kot 5,4 milijona evrov 
vreden projekt bo Kohezijski sklad prispeval skoraj 2,2 milijona evrov.  
 
Nato je ob 18.16 prekinil sejo z namenom posvetovanja svetniških skupin. Seja se je 
nadaljevala ob 18.26. Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 
 
V razpravi o amandmaju so poleg župana Darka Ratajca in predlagateljice Snežane Brumec 
sodelovali še Bojan Podkrajšek, Slavko Hren, Milena Poklič Brečko, dr. Jernej Štromajer, 
mag. Jure Levart ter izpostavili naklonjenost k predlogu, vendar se takšne zadeve z 
amandmaji ne morejo urejati. Omenjena investicija naj se predvidi v planih v prihodnje ter po 
potrebi izdela dodatna analiza pitne vode, ker so do sedaj zaupali vodstvu JKP, ki je 
zagotavljalo, da občani pijemo čisto pitno vodo. 
 
Po razpravi je župan Darko Ratajc predlagal, da se vloženi amandma zavrne. 
Sprejet je bil SKLEP (21 navz., 14 za, 1 proti) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice zavrne vloženi amandma. 
 
V razpravi o celotnem proračunu so poleg župana Darka Ratajca in poročevalke sodelovali 
še mag. Jure Levart, Snežana Brumec, Dejan Verhovšek, dr. Jernej Štromajer, Bojan 
Podkrajšek, Nadja Punčuh in Ivo Furman ter izpostavili sredstva za nakup knjig, državne 
investicije v ceste, nadaljevanje obnove cerkve v Žički kartuziji, obnovo OŠ Pod goro. 
Po razpravi je župan ugotovil, da je proračun usklajen in predlagal občinskemu svetu 
sprejem. 
Sprejet je bil SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o proračunu Občine 
Slovenske Konjice za leto 2021.  
 
K2 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o postopku in merilih za sofinanciranje 
letnega programa športa v občini Slovenske Konjice v drugi obravnavi je predstavila Mojca 
Repnik. 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Irena Vozlič Stjepčević je podala pozitivno 
mnenje odbora k predlogu odloka. 
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogu odloka. 
Razprave ni bilo. Soglasno je bil sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
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Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o postopku in merilih za sofinanciranje letnega programa športa v občini 
Slovenske Konjice.   
 
K3 
Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o enkratni denarni pomoči za 
novorojence v Občini Slovenske Konjice je predstavila Nataša Fabjan. 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Irena Vozlič Stjepčević je podala pozitivno 
mnenje odbora k predlogu pravilnika. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr.Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje k 
predlogu pravilnika. 
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogu pravilnika. 
V razpravi je poleg župana Darka Ratajca in poročevalke sodelovala še Nadja Punčuh. 
Po razpravi je bil soglasno sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Pravilnik o spremembah in 
dopolnitvah Pravilnika o enkratni denarni pomoči za novorojence v Občini Slovenske 
Konjice. 
 
K4 
Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju 
razvoja kmetijstva in podeželja v občini Slovenske Konjice za programsko obdobje 2015 – 
2020 je predstavila Mojca Repnik. 
Predsednik Odbora za podeželje Drago Ratajc je podal pozitivno mnenje odbora k predlogu 
pravilnika. 
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje komisije k 
predlogu pravilnika. 
V razpravi je poleg župana Darka Ratajca in poročevalke sodeloval še Slavko Hren. 
Po razpravi je bil soglasno sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Pravilnik o spremembah in 
dopolnitvah Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v 
občini Slovenske Konjice za programsko obdobje 2015 – 2020. 
 
K5 
Župan Darko Ratajc je: 

- napovedal naslednjo redno sejo 28.1.2021 
- prisotne nagovoril ob prihajajočih praznikih 
 

Ivo Furman 
- predlog: proračunske postavke, ki v letošnjem letu niso bile realizirane naj se 

obrazložijo 
-  

Dejan Verhovšek, Primož Poklič, Irena Vozlič Štjepćevič, Peter Štefanič in Janko Čakš  so 
izrekli zahvale in čestitke. 
 
Nadaljnjih vprašanj in pobud ni bilo. Seja je bila zaključena ob 19.35. uri. 
 
 
Zapisala: Župan 
Mojca Repnik                  Darko Ratajc, univ.dipl.ekon. 
 


